
Zápis z jednání Správní rady Nadačního fondu Gymnázia Tábor 

 

Dne: 15. 11. 2023 

Přítomni: Mgr. Jan Benda MBA, Bc. Miloslav Janda, Mgr. Kateřina Rinkeová, Mgr. Terezie Vondráčková; 

Mgr. Eva Kotrčková (záskok) 

Omluveni: Ing. Mgr. Daniela Čechová, Ing. Martina Síbrtová, PhDr. Kateřina Stibalová 

Schůzi vedla: Mgr. Kateřina Rinkeová 

 

Eva Kotrčková vysvětlila nepřítomnost Daniely Čechové. 

Kateřina Rinkeová představila program schůze. 

1. Volba nové předsedkyně Správní rady Nadačního fondu Gymnázia Tábor 

Všichni zúčastnění členové Správní rady NF byli pro zvolení Mgr. Terezie Vondráčkové předsedkyní 

Správní rady NF. T. Vondráčková souhlasila a kandidaturu přijala.  

2. Informace o příspěvcích pro NF 

Kateřina Rinkeová představila letošní model vybírání příspěvků – pouze převodem, nově možnost platit 

pomocí QR kódu, termín do 22. 12. 2023  

3. Návrh zřídit sociální fond 

Kateřina Rinkeová přednesla návrh zřídit v rámci NF sociální fond, tj. vyčlenit určitou částku na 

příspěvky pro sociálně znevýhodněné studenty. Studenti by mohli žádat o příspěvek na činnosti 

vyplývající povinně z ŠVP (např. LVVZ, výměna v rámci bilingvního studia apod.). Požádala členy Správní 

rady, aby si nechali návrh projít hlavou a zamysleli se nad formou a výší příspěvku – např. XY % z celkové 

částky, paušální příspěvek na aktivitu apod. T. Vondráčková upozornila, že na jiných školách takové 

přispívání z fondu již existuje, J. Benda doporučuje zjistit, jak to funguje na SZeŠ nebo SZŠ, a inspirovat 

se fungujícím modelem. Správní rada NF se k tématu definitivně vyjádří na jaře 2024, až bude větší 

účast na schůzce Správní rady. 

4. Proplácení jízdného 

Kateřina Rinkeová navrhuje proplácet v budoucnu studentům, kteří reprezentují školu na různých 

soutěžích (vědomostních i sportovních), jízdné v plné výši. Stav účtu tomu i napovídá. M. Janda 

upozornil na to, že se téma proplácení plného jízdného vyskytovalo na schůzích NF již dříve, závěr, proč 

neproplácet celé jízdné, se opíral o velké množství soutěží, jichž se naši studenti účastní. K. Rinkeová 

proto opět vyzvala členy Správní rady, aby se nad tím zamysleli. Definitivně se rozhodne na další 

schůzce na jaře 2024. 

5. NF a DofE 

Eva Kotrčková přednesla žádost o příspěvek NF na zahraniční expedice DofE. Pokud bude NF souhlasit 

a přispívat na expedice, bude třeba ustanovit, jakým způsobem a v jaké výši – např. paušál na studenta, 

paušál na expedici, částka v závislosti na destinaci, příspěvek na dopravu proti jízdence apod. 

Teoreticky se mohou uskutečnit max. 2-3 zahraniční expedice ročně, reálně 1.  



6. Žádost o příspěvek NF na digitální výchovu v 1. ročnících – Replug me 

Eva Kotrčková požádala NF o příspěvek na workshopy digitální výchovy pro 1. ročníky v duchu loňského 

modelu. Příspěvek ve výši 6.765,- Kč schválen, podklady vyřídí E. Kotrčková s Kateřinou Rinkeovou. 

7. Odstoupení J. Bendy 

Mgr. Jan Benda MBA se vzdal své funkce ve Správní radě Gymnázia. Přednesl svou rezignaci a popřál 

NF mnoho úspěchů do budoucna. Členové Správní rady o záměru J. Bendy věděli v předstihu, Daniela 

Čechová proto iniciovala hledání nového člena Správní rady, který by zároveň vykonával revizní funkci.  

 

Zapsala Mgr. Eva Kotrčková 

 


